

合作金庫證券投資信託股份有限公司 重要訊息公告

本公司辦理外來人口客戶變更「新式統一證號」後之資料變更事宜 Regarding change of information for foreigners' new UI Number.

親愛的客戶您好,

配合內政部自民國 110 年元月起進行外來人口新式統一證號換發作業，有關換發「新式統一證號」後之資料變更作業，說明如下：

- 一、為不影響您的權益，請您本人攜帶換發新式統一證號後之證件(如居留證、或護照及統一證號基資表)，至本公司辦理統一證號變更作業。
- 二、如有任何疑問，歡迎撥打本公司客服專線 02-2181-5999，由專人為您解說。

Dear Valued Customers,

In alignment with the Ministry of the Interior's implementation of the "New UI No. Format for Foreign Nationals" (which commenced in January 2021), we would like to provide the following instructions regarding the update of your personal information:

1. **Ensuring Your Rights:** To protect your rights, please visit our office in person with your updated identification documents (such as your New Residence Permit, or your Passport along with the UI No. Basic Information List) to update your UI No. in our records.
2. **Customer Support:** Should you have any questions, please feel free to call our Customer Service Hotline at **02-2181-5999**, and our representatives will be happy to assist you.